
r CI-S zmenil sídlo a vzhled. Co
bylo prícinou tak razantních zmen'?

Puvodní klub (1-5 vznikl v roce 1993,
v nadšení z nedávno nabyté svobody
a navrátivší se demokracie, s nimiž jde
ruku v ruce také právo svobody názoru
a predevším nezpochybnitelné právo
vlastnit strelnou zbran. V prubehu casu
jsmesepodíleli na rade akcí - v roce 1995
jsme napríklad spoluorganizovali velké
oslavy 50. výrocí konce druhé svetové
války v Praze. Jak šel cas, zacínali jsme
pocitovat nutnost zmenit vzhled klubu.
Nakonec nám trochu pomohla velká
voda, která se po roce 2000 prehnala
Prahou.Klub jsme 30. cervna 2003 zrušili
a aby si mohli naši clenové nekde pose-
det, docasne jsme se usídlili na druhém
brehu Vltavy, nedaleko Karlova námestí.

Soucasnénové prostory našli naši cle-
nové a príprava trvala necelé tri mesíce.
Velkou výhodou je prostranství lesem
lemovaného parku pred klubem. V let-
ním období zde budeme porádat kon-
certy a zahradní akce. Ackoliv jsme se
vzdálili centru Prahy, pochvalujeme si
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Znovuzrození CI-5
Pavel KLOZíK

Country a strelecký klub CI-5proslul
v devadesátých letech 20. století jako místo,
kde se setkávali lidé milující svobodu, dobrou hudbu,
prírodu a zbrane. Na zacátku 21. století se klub aktivne
zapojil do budování dobrovolných aktivních záloh
armády Ceské republiky, ale jeho vehlas zacal postupne
upadat. Po velké povodni v roce 2002 klub zmizel ze
svého letitého sídla na pražském Smíchove. Zcela nový
klub CI-5zahájil provoz na konci brezna 2007 v suterénu
hotelu Globus v Praze 4 -Horních Roztylech. Duší klubu
stále zustávají Dana Fulínová a Jirí Kunc "Brabánek" (57),
jemuž jsme položili nekolik otázek.

dopravní dostupnost klubu. Máme k dis-
pozici padesát parkovacích míst pro
automobily a jsme vzdáleni ctyri minuty
chuze od stanice metra Roztyly.

Vybudovali jsme klub v moderním
duchu, aby mohl dobre sloužit všem cle-
num nejméne následujících deset let.
Krome koncertu a dalších akcí se tu
budou setkávat sberatelé náboju, kterí
potrebují na své exponáty dobre videt.
Proto jsme investovali do kvalitního
osvetlení. Kapely zase mohou využívat
nainstalovanou zvukovou aparaturu.
Naším programem chceme vytvorit pro-
tiváhu soucasné komercní zábave.

r Puvodní klub CI-S tvorila uza-
vrená spolecnost, která tolerovala
v prostorech klubu viditelné nošení
zbraní...

V jistém smeru zustáváme uzavrenou
spolecností. Máme prehled, kdo jsou naši
clenové a kdo se v klubu momentálne
nachází. Pokud se naši clenové a jejich
hosté umí ke zbraním chovat a nikoho
neohrožují, mohou kdykoli prijít ozbro-
jeni, jako drív. Ke konci brezna 2007
máme 2036 registrovanýchclenu z Ceské
republiky i ze zahranicí a na základe
doporucení jsme jen v posledních dnech
prijali patnáct nových clenu. S návštev-

ností klubu jsme spokojeni.
Clenové si nás rychle našli
a klub se opet zacíná zapl-
novat. Našim cílem bylo
vytvorit prátelské prostredí
pro setkávání lidí podob-
ných názoru. Prostredí,
které se muže stát pomysl-
ným obývacím pokojem
našichclenu, kam si mohou
privést a pohostit své prá-
tele. Máme kvalitní ob-
sluhu, bar i kuchyni, v níž se
pripravují kvalitní pokrmy,
které brzy dostanou tra-
dicní strelecké názvy. Rádi

Strelecká revue

uvítáme každého, kdo se chce príjemne
pobavit v dobré spolecností nebo v klidu
posedet jinde než doma, dát si kávu
a precíst treba knížku. Jeden náš host
trefne prohlásil, že naši clenové predsta-
vují stabilní menšinu lidí s jiným žebríc-
kem hodnot, než mají ostatní lidé žijící
v Ceskérepublice.

r Na jaké akce se muže tešit
krome koncertu v klubu'?

Pri príležitosti 110. výrocí posázavské
železnice vypravíme 22. zárí z nádraží
v Braníku slavnostní velký parní vlak se
sedmnácti vagony, mezi nimiž nebude
chybet salonní vuz T.G. Masaryka. Krome
koncertu budeme od roku 2008 organi-
zovat dvanáct tématicky rozdílných, stre-
leckých souteží. 28. b(ezna 2007 tu byl
založen Cesko-americký klub, jehož cle-
nové budou moci využívat zázemí (1-5.
Prezidentem klubu byl ustanoven bývalý
velvyslanecv USAa soucasnýmístopred-
sedavládyAlexandrVondra. .
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